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BRM.0012.3.10.2024.AM 
 
Protokół nr 7/2024 z posiedzenia Komisji Budżetu Miasta Rady Miasta Katowice  

Data posiedzenia: 10.12.2024 r.  
Miejsce posiedzenia: Sala 4-5, Urząd Miasta Katowice, ul. Młyńska 4 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 12:00 
Godzina zakończenia posiedzenia: 14:37 
Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Budżetu Miasta Pan Adam LEJMAN - GĄSKA 
Biuro Rady Miasta: Pani Alicja MAZUR 
 
W posiedzeniu komisji uczestniczyło 8 Radnych na 9 ogółem.  
Radni nieobecni: Pani E. SADKOWSKA 
 
Goście obecni na posiedzeniu: 
 

1. Pani Danuta LANGE Skarbnik Miasta Katowice 
2. Pani Anna MOGWIC Zastępca Skarbnika Miasta Katowice 
3. Pani Małgorzata KWAPISZ Wydział Budżetu Miasta  
4. Pani Elżbieta SOLSKA – KUCHCIAK Wydział Audytu i Kontroli 
5. Pan Tomasz KĘPA Wydział Zarządzania Kryzysowego 
6. Pani Beatrycze SZYMECKA Wydział Uprawnień Komunikacyjnych 
7. Pan Jerzy OPOREK Wydział Gospodarki Mieniem 
8. Pani Katarzyna STAŚ Wydział Rozwoju Miasta 
9. Pan Roman BUŁA Wydział Budynków i Dróg 
10. Pani Iwona GOTSZALK Wydział Nadzoru Właścicielskiego 
11. Pani Anna TYMIŃSKA –BELLA Akademia Sportu Sp.zo.o. 
12. Pan Marek OGLĘDZIŃSKI Szkoła Mistrzostwa Sportowego Katowice 
13. Pan Grzegorz ŻĄDŁO katowice24.info 

Punkt 1. 
Rozpoczęcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA przywitał Państwa Radnych członków 
Komisji Budżetu Miasta oraz pozostałych gości, uczestników posiedzenia. Następnie 
Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad posiedzenia oraz zaproponował w nim 
zmianę, polegającą na przeniesieniu punktu 3. Opiniowanie projektu budżetu miasta Katowice 

na 2025 rok i procedowaniu go po punkcie 6. Opiniowanie projektów uchwał. Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie porządek obrad posiedzenia wraz z zaproponowaną zmianą. 
 
Porządek obrad:  
1. Rozpoczęcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
4. Informacja o wynikach przeprowadzanych kontroli w Mieście Katowice przez Wydział Audytu 
i Kontroli oraz podmioty zewnętrzne. 
5. Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu Miasta na 2025 rok. 
6. Opiniowanie projektów uchwał. 
1) [DS-167/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia wysokości opłaty 
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związanej z pobytem osoby przyjętej do Miejskiej Izby Wytrzeźwień w Katowicach. 
2) [DS-171/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia cen i stawek 
taryfowych maksymalnych za przewozy taksówkami na terenie miasta Katowice. 
3) [DS-185/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu oddania w dzierżawę na okres 15 lat nieruchomości 
zabudowanej położonej w Katowicach przy ul. Techników 7 
4) [DS-191/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie przyznania pierwszeństwa  
w nabyciu 23 lokali użytkowych - garaży oraz 4 lokali użytkowych ich najemcom lub dzierżawcom 
wraz ze sprzedażą lub oddaniem w użytkowanie wieczyste udziałów w gruncie. 
5) Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia zasad przeznaczania do sprzedaży 
nieruchomości gruntowych Miasta Katowice oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 
szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 
wieczystych. 
6) [DS-186/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na wyznaczonym parkingu strzeżonym oraz 
wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu 
7) [DS-192/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie 
części wierzytelności przysługującej Komunalnemu Zakładowi Gospodarki Mieszkaniowej  
w Katowicach z tytułu korzystania z lokalu mieszkalnego położonego w Katowicach przy  
ul. Staromiejskiej -/-. 
8) [DS-193/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie 
na raty wierzytelności przysługującej Komunalnemu Zakładowi Gospodarki Mieszkaniowej  
w Katowicach z tytułu korzystania z uprzednio zajmowanego lokalu mieszkalnego położonego  
w Katowicach przy ul. Świdnickiej -/-. 
9) [DS-196/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia wykazu planowanych 
wydatków w budżecie miasta Katowice, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 
oraz określenia ostatecznego terminu realizacji każdego wydatku ujętego w tym wykazie. 
10) [DS-188/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 
pożyczki bankowej. 
11) [DS-189/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zmian budżetu oraz  
w budżecie miasta Katowice na 2024 rok. 
12) [DS-190/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej miasta Katowice na lata 2024-2045 
3. Opiniowanie projektu budżetu miasta Katowice na 2025 rok. 

1) Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Katowice na lata 2025 - 2050. 
2) Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie uchwalenia budżetu 
miasta Katowice na 2025 rok. 
3) Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie przyjęcia "Programu 
zadań społecznych i gospodarczych Miasta Katowice na 2025 rok" 
4) Opinie stałych Komisji Rady Miasta Katowice do projektu budżetu Miasta Katowice na 
2025 rok oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2050. 
5) Opinia Komisji Budżetu Miasta do projektu uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Katowice na lata 2025 – 
2050 oraz do projektu uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Katowice na 2025 rok. 

 
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
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8. Zakończenie posiedzenia. 

 
Radni członkowie Komisji, jednogłośnie - 7 głosami „za”, przyjęli przedstawiony porządek 
posiedzenia wraz z zaproponowaną zmianą. 

Punkt 2. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poinformował uczestników Komisji, że 
projekt protokołu nr 6/24 (BRM.0012.3.9.2024.AM) z posiedzenia Komisji Budżetu Miasta  
w dniu 18.11.2024 r. został zamieszczony w materiałach dla Państwa Radnych członków 
Komisji w aplikacji eSesja. 
 
Wobec braku uwag ze strony Państwa Radnych, Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie projekt protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
 
Radni członkowie Komisji, jednogłośnie - 7 głosami „za”, przyjęli protokół nr 6/2024 
(BRM.0012.3.9.2024.AM) z posiedzenia Komisji, która odbyła się w dniu 18.11.2024 r. 
 
Punkt 4. 
Informacja o wynikach przeprowadzanych kontroli w Mieście Katowice przez Wydział Audytu  
i Kontroli oraz podmioty zewnętrzne. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA poprosił Panią Naczelnik E. SOLSKĄ – 
KUCHCIAK o przedstawienie Informacji, będącej przedmiotem obrad Komisji.  
 
Pani Naczelnik E. SOLSKA – KUCHCIAK szczegółowo omówiła przedłożoną Informację oraz 
przedstawiła przygotowana prezentację multimedialną.  
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie Informacji, 
a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Pan Radny B. PRONOBIS zapytał, czy ktoś sprawdza, czy są dane, które pozwoliłyby uzyskać 
wiedzę na jakim poziomie zdali egzamin ósmoklasisty, czy też maturalny uczniowie, którzy 
ukończyli szkołę w chmurze. Czy któryś wydział w Urzędzie Miasta posiada takie informacje. 
 
Pani Naczelnik E. SOLSKA – KUCHCIAK poinformowała, że nie ma tych danych, ponieważ 
wszystkie dzieci, zdające egzamin ósmoklasisty, bądź egzamin maturalny zostały 
przeniesione na początku tego roku do Warszawy i zapisane do szkoły w Warszawie. Dotacja 
na te dzieci była przekazywana przez Warszawę, w związku z tym nam te dotacje spadły. Pani 
Naczelnik poinformowała o wariantach w edukacji domowej (tradycyjnym oraz blokowym). 
Na koniec roku jest egzamin i ten egzamin dzieci muszą zdać. Jeżeli chodzi  
o egzaminy w klasach młodszych, gdzie nie ma obowiązku tych wielkich egzaminów 
pisemnych, to są one w większości organizowane online przez szkołę. Natomiast egzamin 
ósmoklasisty i egzaminy maturalne muszą być pisane tradycyjnie na papierze. Odbyły się one 
w Warszawie, więc jedynie Stołeczne Miasto Warszawa może coś na ten temat powiedzieć. 
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Pan Radny B. PRONOBIS w odniesieniu do prezentacji przedstawionej przez Panią Naczelnik 
zapytał w sprawie realizowanych zakupów w katowickich sklepach przez podmiot prowadzący 
szkołę. Czy szkołę tę prowadzi jakiś podmiot (osoba) z Katowic, ze Śląska.  
 
Pani Naczelnik E. SOLSKA – KUCHCIAK zaznaczyła, ze nie może przekazać tej informacji, 
ponieważ sprawa jest zaawansowana w sądzie. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA w odniesieniu do przedstawionej 
prezentacji zadał pytanie w sprawie kwoty 211 mln zł., dotyczącej szkół niepublicznych.  
Zapytał ile z tych 211 mln zł uzyskaliśmy z budżetu państwa. Czy mamy jakieś informacje, ile 
z tej kwoty przypadło na mieszkanki i mieszkańców naszego miasta. Ponadto zapytał, czy  
w jakiś sposób mamy możliwość odzyskać środki finansowe, które płacimy z tytułu edukacji 
osób/ dzieci spoza Katowic na przykład od innych samorządów. Poprosił o informację, ile 
dzieci jest z Katowic, a ile spoza Katowic. 
 
Pani Naczelnik E. SOLSKA – KUCHCIAK wyjaśniła, że to są środki zaplanowane na 2024 rok, 
natomiast jakie ostatecznie będzie wykonanie, to trudno przewidzieć. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA podkreślił, że chciałby, żeby wybrzmiało  
z jakimi problemami borykają się Katowice, jako jednostka samorządu terytorialnego. 
 
Pani Skarbnik D. LANGE zaznaczyła, że od przyszłego roku nie będziemy dostawać subwencji. 
Podkreśliła, że subwencja nie była przekazywana na szkoły niepubliczne. Pani Skarbnik 
poinformowała, że dostawaliśmy subwencję oświatową i to w jurysdykcji jednostki 
samorządu terytorialnego było tak te środki podzielić, żeby można było zaspokoić wszystkie 
potrzeby oświatowe. Pani Skarbnik podkreśliła, że ta kwota, o której Pani Naczelnik mówi 
ponad 300 mln zł., a w roku 2024 to jest dopłata ponad 400 mln zł., to jest ogółem dopłata 
jaką musimy przekazać do zadań oświatowych, czyli nie tylko do szkół niepublicznych, ale 
ogółem do wszystkich wydatków oświatowych. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zapytał czy jesteśmy w stanie na przykład 
odzyskać w jakikolwiek sposób środki od tych samorządów, z których dzieci czy dorośli 
korzystają ze szkół niepublicznych na terenie miasta Katowice. 
 

Pani Naczelnik E. SOLSKA – KUCHCIAK nie ma przepisów, regulujących w tym zakresie. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA stwierdził, że mieszkanki i mieszkańcy 
Katowic płacą za edukację osób, które zamieszkują inne tereny Polski,  
a również osób spoza granicy. 
 
Pani Naczelnik E. SOLSKA – KUCHCIAK zaznaczyła, że nie ma możliwości zweryfikowania 
tego. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zapytał, czy w uproszczeniu można przyjąć, 
że ta kwota, którą dzisiaj przeznaczamy na dofinansowanie Szkół Niepublicznych, mogłaby co 
roku zasilać jednostki oświatowe naszego miasta poprzez zwiększenie remontów, czy 
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zwiększenie dodatkowych godzin, czy też na przykład poprzez dofinansowanie edukacji 
katowickich dzieci.  
 
Pani Skarbnik D. LANGE podkreśliła, że w bardzo dużym uproszczeniu. Pani Skarbnik 
zaznaczyła, że szkoły niepubliczne mają prawo swojego bytu. Jest to problem w całej Polsce, 
ponieważ w całej Polsce te podmioty funkcjonują. Pani Skarbnik podkreśliła, że Pani 
Naczelnik przedstawiła negatywny obraz szkół niepublicznych, ponieważ tak to niestety 
wygląda z punktu widzenia kontroli. Są one obszarem bardzo wrażliwym i skłonnym do 
nadużyć. Niemniej jednak nie wszystkie szkoły niepubliczne tak działają. Są szkoły, które mają 
bardzo wartościowy przekaz, jeżeli chodzi o kwestie związane z edukacją. Pani Skarbnik 
podkreśliła, że kwestia nie dotyczy tylko szkół niepublicznych, ponieważ oświata generalnie 
jest niedofinansowana. Przykładem tego jest to, że minister finansów określił nasze potrzeby 
oświatowe na rok 2025 na poziomie 790 milionów złotych, natomiast już teraz wiemy, że 
będą one na poziomie 1,3 mld zł. i to łącznie z wynagrodzeniami, z dotacjami dla szkół 
niepublicznych. Pani Skarbnik podkreśliła, że to nie jest tylko problem szkół niepublicznych. 
Nie można ich zlikwidować, bo to są prawnie funkcjonujące instytucje. 
 
Pan Radny B. PRONOBIS zapytał, czy jest jakaś szansa na zmianę tych niekorzystnych dla 
samorządów przepisów, tak żeby zmianie uległo finansowanie i został ukrócony proceder.  
 
Pani Skarbnik D. LANGE zaznaczyła, że przy okazji zmiany ustawy o dochodach jednostek 
samorządu terytorialnego wiele korporacji samorządowych lobbowało za zmianą przepisów 
dotyczących generalnie oświaty. Pani Skarbnik zaznaczyła, że ma nadzieję, że kolejne kroki 
jakie samorządy będą czynić w kierunku zmiany przepisów doprowadzą do takiego systemu, 
który będzie w dużej mierze ciężar finansowania oświaty przerzucał na państwo. Zaznaczyła, 
że w dużych miastach jest to dużo większy problem, niż w małych, ponieważ w dużych 
miastach tych szkół niepublicznych powstaje bardzo dużo. Są one uzupełnieniem oferty szkół 
publicznych, powszechnych. Jednostki te w dużej mierze są wartością dodaną, tylko trzeba 
znaleźć odpowiednią formułę finansowania. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma 
jeszcze pytania do prezentacji, ponieważ w dalszej części, chciałby, żeby zadać ewentualne 
pytania, co do przesłanych materiałów. Wobec braku zgłoszeń Pan Przewodniczący poprosił  
o wyjaśnienia w sprawie kontroli w szkołach niepublicznych. Zapytał, jaka jest szansa na to, 
żeby można było te pieniądze odzyskać. Czy te podmioty, które nam zalegają w dalszym ciągu 
są przez nas dofinansowywane. Zapytał, czy wobec ilości przeprowadzonych kontroli oraz  
wykazanej skali nieprawidłowości, nie byłoby zasadnym, żeby zwiększyć zespół osób 
zajmujących się kontrolą. 
 
Pani Naczelnik E. SOLSKA – KUCHCIAK poinformowała o procedurze kontroli, egzekucji tych 
środków oraz o współpracy w tym zakresie z Wydziałem Edukacji i Sportu. Pani Naczelnik 
odniosła się również do pytania Pana Przewodniczącego w sprawie ilości osób zatrudnionych 
w wydziale, informując, że nie należy popadać w skrajność. Zatrudniając większą liczbę 
pracowników będziemy mieć po prostu zbyt dużo osób do kontroli, tym, bardziej, że nie 
wszystkie te podmioty są nastawione na wyzysk, czy wykorzystywanie tych dotacji niezgodnie 
z przeznaczeniem. 
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Wobec braku dalszych uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz stwierdził, że Komisja przyjęła do wiadomości przedłożoną 
Informację, podziękował za jej przygotowanie. 
 
Punkt 5.  
Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu Miasta na 2025 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA poinformował, że ze strony Państwa 
Radnych nie wpłynęły propozycje do planu pracy, w związku z tym został on przygotowany  
w zaprezentowanej formie. Następnie zwrócił się do Państwa Radnych z pytaniem, czy mają 
jeszcze inne propozycje tematów do ww. planu pracy. 
 

Wobec braku uwag oraz propozycji ze strony Państwa Radnych, członków Komisji 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie Plan pracy Komisji Budżetu Miasta na 2025 r.  
 
W związku z problemami technicznymi, brakiem możliwości uruchomienia głosowania  
w formie elektronicznej, Państwo Radni zagłosowali w sposób tradycyjny, przez podniesienie 
ręki. 
 
Radni członkowie Komisji w głosowaniu jednogłośnie 8 głosów „za” przyjęli plan pracy na 
2025 rok. 
 
Punkt 6. 
Opiniowanie projektów uchwał. 

 
1) [DS-167/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia wysokości opłaty 
związanej z pobytem osoby przyjętej do Miejskiej Izby Wytrzeźwień w Katowicach. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pani I. GOTSZALK przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie ustalenia wysokości opłaty związanej z pobytem osoby przyjętej do Miejskiej Izby 
Wytrzeźwień w Katowicach, w głosowaniu: jednogłośnie 7 głosów „za” - pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały”. 

https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-167-24-po-konsultacjach_3074222.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-167-24-po-konsultacjach_3074222.pdf
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2) [DS-171/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia cen i stawek 
taryfowych maksymalnych za przewozy taksówkami na terenie miasta Katowice. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pani Naczelnik B. SZYMECKA  przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie ustalenia cen i stawek taryfowych maksymalnych za przewozy taksówkami na 
terenie miasta Katowice, w głosowaniu: jednogłośnie 8 głosów „za” - pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały”. 
(Projekt skierowany na Platformę Konsultacji Społecznych w trybie art. 5 ust. 5 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
w terminie od dnia 13.11.2024 r. do dnia 27.11.2024 r.) 

 
3) [DS-185/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu oddania w dzierżawę na okres 15 lat nieruchomości 
zabudowanej położonej w Katowicach przy ul. Techników 7. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pan Naczelnik J. OPOREK przedstawił projekt uchwały. 
 
W tym punkcie porządku obrad wniosek o zabranie głosu zgłosiła Pani Prezes A. TYMIŃSKA – 
BELLA. 
 
Radni w głosowaniu, jednogłośnie 8 głosów „za” wyrazili zgodę na zabranie głosu przez osobę 
spoza Rady Miasta. 
 
Pani Prezes A. TYMIŃSKA – BELLA poinformowała, że Akademia Sportu zakładała 
finansowanie inwestycji z programu „Sportowa Polska”. Minister Sportu poinformował, że 
tego programu już nie będzie. Jeżeli nie będzie programu alternatywnego, to zakładają 
przeznaczenie własnych środków na realizację hali. Zakładają również zmianę konstrukcji hali 
na balonową.  Poinformowała o profilu działalności Akademii Sportu w zakresie usług 
edukacyjnych oraz o planowanym przeznaczeniu i wykorzystaniu hali. Poinformowała  
o współpracy z klubami i sukcesach sportowych. Kończąc Pani Prezes dodała, że Akademia 
kształci młodzież i działa na rynku od 10 lat.  

https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-171-24-w-trakcie-konsultacji_3015906.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-171-24-w-trakcie-konsultacji_3015906.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-185-24_3066357.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-185-24_3066357.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-185-24_3066357.pdf
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Radni w głosowaniu, jednogłośnie 8 głosów „za” wyrazili zgodę na zabranie głosu przez osobę 
spoza Rady Miasta. 
 

Pan Dyrektor M. OGLĘDZIŃSKI poinformował, że szkoła zbliża się do jubileuszu 10 –lecia. 
Zaznaczył, że jako szkoła powstali z inicjatywy samorządu Miasta Katowice inspirowanego 
przez kluby sportowe z miasta Katowice. Funkcjonują w dużej mierze dla katowickich 
klubów. W tamtym czasie miasto widziało potrzebę stworzenia środowiska dla młodych 
ludzi, głównie uczniów szkoły średniej (liceum ogólnokształcącego). Wielu uzdolnionych 
młodych sportowców z miasta Katowice nie mając takiej lokalnej szkoły, alternatywy w 
naszym mieście wybierało miasta ościenne lub gdzieś wybierało się dalej w Polskę, żeby 
rozwijać te swoje talenty sportowe. Poinformował, jak na przestrzeni lat rozwijała się Szkoła 
Mistrzostwa Sportowego. Przekazał informacje na temat wyników edukacyjnych oraz 
sukcesów sportowych. Poinformował o profilu działalności szkoły oraz współpracy z klubami 
sportowymi. Wszystkie kluby, które chcą szkolić dzieci młodzież profesjonalnie, które chcą 
się rozwijać podjęły ze szkołą współpracę. Poruszył kwestię czesnego. Pan Dyrektor 
podkreślił, że ponad wynikami egzaminacyjnymi i efektami sportowymi ważny jest cel 
nadrzędny, którym jest wychowanie dobrego wartościowego człowieka. Tym się kierują na 
co dzień w pracy. Podkreślił, że możliwość rozbudowania kompleksu na pewno stworzy 
szkole lepsze warunki w kontekście całego funkcjonowania.  
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały oraz informacji zarówno na temat Szkoły Mistrzostwa Sportowego, jak i Akademii 
Sportu, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. Pan 
Przewodniczący zwrócił się do Pana Naczelnika z prośba o sformułowanie autopoprawki do 
uzasadnienia projektu uchwały, w związku ze zgłoszonymi zmianami, dotyczącymi 
finansowania projektu oraz usunięciem programu „Sportowa Polska”. Zaznaczył, że komisja 
będzie opiniowała projekt wraz z autopoprawką zgłoszoną przez Pana Naczelnika. 
 
Pan Radny B. PRONOBIS poprosił o wyjaśnienie czy baza sportowa szkoły, infrastruktura 
pozwalają na to, żeby wszystkie wymienione dyscypliny trenowały, kształciły się we własnym 
obiekcie. Wyjątek stanowi łyżwiarstwo figurowe, ponieważ wie, że w szkole nie ma 
lodowiska. Poprosił o informację, czy obiekty szkolne przedstawione na ostatnim slajdzie 
prezentacji, to jest aktualny stan, czy wizualizacja, którą szkoła dopiero będzie chciała 
zrealizować. Poprosił o wyjaśnienie jaki procent absolwentów szkoły kontynuuje naukę na 
Akademii Wychowania Fizycznego lub też kontynuuje kariery sportowe w poszczególnych 
klubach sportowych. 
 
Pan Dyrektor M. OGLĘDZIŃSKI poinformował, że zdecydowana większość zajęć realizowana 
jest poza terenem szkoły. Przekazał informację na temat zaplecza sportowego na terenie 
szkoły. Wszystkie zajęcia specjalistyczne odbywają się w obiektach MOSiR-u Katowice  
w ramach współpracy z miastem i stosownych umów, jak również innych podmiotów w tym 
również niepublicznych posiadających takie obiekty. Poinformował o konieczności 
właściwego zarządzania oraz logistyki, ponieważ  należy te dzieci w sposób bezpieczny  
i skuteczny przewieźć na dany obiekt sportowy lub do szkoły. Podkreślił, że ta inwestycja 
znacznie skróciłaby czas przemieszczania się pomiędzy obiektami, a zyskany czas można by 
wykorzystać na aktywność. W dalszej części wypowiedzi Pan Dyrektor poinformował  
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o ścieżkach kariery zawodowej uczniów i absolwentów szkoły, którzy trenują w klubach 
sportowych. Podał przykłady takich karier sportowych w poszczególnych dyscyplinach. 
Zdecydowana większość absolwentów trafia na Akademię Wychowania Fizycznego. Są też 
tacy, którzy wybierają Uniwersytet Śląski lub uczelnie wojskowe. 
 
Pani Prezes A. TYMIŃSKA – BELLA poinformowała, co było motywacją do realizacji 
inwestycji. Zaznaczyła, że dostrzegają ogromna potrzebę kształcenia zawodników do klubów 
oraz dostrzegają spadek predyspozycji fizycznych dzieci. Jest ogromna potrzeba 
wychowywania i usprawniania dzieci, po to żeby w klubach sportowych finalnie mogły być 
bardziej sprawni zawodnicy. Poinformowała, ze hala miałaby powstać w miejscu dość 
zniszczonego tartanu, który w zasadzie należałoby wyłączyć. Przekazała szczegółowe 
informacje na temat inwestycji. Poinformowała o kosztach inwestycji. Podkreśliła, że są  
w stanie zrealizować ją z własnych środków, natomiast będą starali się również  
o dofinansowanie na ten cel. Poinformowała o planowanym harmonogramie prac. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA poprosił Pana Naczelnika J. OPORKA  
o sformułowanie autopoprawki do projektu uchwały. 
 
Pan Naczelnik J. OPOREK przekazał informację, że z uzasadnienia zostanie wykreślona 
informacja o programie „Sportowa Polska”. Zmianie ulegną również zasady finasowania 
inwestycji. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA poprosił o przesłanie tej autopoprawki na 
piśmie do Biura Rady Miasta. 
 
Wobec braku dalszych uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu oddania w dzierżawę na 
okres 15 lat nieruchomości zabudowanej położonej w Katowicach przy ul. Techników 7 wraz  
z autopoprawką zgłoszoną do uzasadnienia projektu uchwały przez Naczelnika Wydziału 
Gospodarki Mieniem Pana J. OPORKA, w głosowaniu: jednogłośnie 8 głosów „za” - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały”. 
(Pan Naczelnik J. OPOREK zobowiązał się dostarczyć do Biura Rady Miasta projekt uchwały, uwzględniający 
autopoprawkę do uzasadnienia projektu uchwały). 

 
4) [DS-191/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie przyznania pierwszeństwa  
w nabyciu 23 lokali użytkowych - garaży oraz 4 lokali użytkowych ich najemcom lub dzierżawcom 
wraz ze sprzedażą lub oddaniem w użytkowanie wieczyste udziałów w gruncie. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 

https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-191-24_3074258.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-191-24_3074258.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-191-24_3074258.pdf
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Pan Naczelnik J. OPOREK przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad.  
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu 23 lokali użytkowych - garaży oraz 4 lokali 
użytkowych ich najemcom lub dzierżawcom wraz ze sprzedażą lub oddaniem w użytkowanie 
wieczyste udziałów w gruncie, w głosowaniu: jednogłośnie 8 głosów „za” - pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały”. 
 
5) Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia zasad przeznaczania do sprzedaży 
nieruchomości gruntowych Miasta Katowice oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 
szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 
wieczystych. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pan Naczelnik J. OPOREK przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku dalszych uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie ustalenia zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych Miasta 
Katowice oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 
nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych, w głosowaniu: 
jednogłośnie 8 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały”. 
 
6) [DS-186/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na wyznaczonym parkingu strzeżonym oraz 
wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 
 

Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 

https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-197-24_3137296.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-197-24_3137296.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-197-24_3137296.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-197-24_3137296.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-186-24-w-trakcie-konsultacji_3066401.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-186-24-w-trakcie-konsultacji_3066401.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-186-24-w-trakcie-konsultacji_3066401.pdf
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Pan Naczelnik T. KĘPA przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku dalszych uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
W trakcie głosowania Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zgłosił problem  
z uruchomieniem głosowania w aplikacji eSesja. Poprosił o zanotowanie w protokole głosu 
„za” pozytywną opinią Komisji do przedstawionego projektu uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na 
wyznaczonym parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 
wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, w głosowaniu: jednogłośnie 7 głosów „za” - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały”. 
(Projekt skierowany na Platformę Konsultacji Spo9łecznych w trybie art. 5 ust. 5 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
w terminie od dnia 03.12.2024 r. do dnia 17.12.2024 r.) 

 
7) [DS-192/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie 
części wierzytelności przysługującej Komunalnemu Zakładowi Gospodarki Mieszkaniowej  
w Katowicach z tytułu korzystania z lokalu mieszkalnego położonego w Katowicach przy  
ul. Staromiejskiej -/-. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pan Naczelnik R. BUŁA przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku dalszych uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie części wierzytelności przysługującej Komunalnemu 
Zakładowi Gospodarki Mieszkaniowej w Katowicach z tytułu korzystania z lokalu 
mieszkalnego położonego w Katowicach przy ul. Staromiejskiej -/-, w głosowaniu: 
jednogłośnie 7 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały”. 
 
8) [DS-193/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie 

https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-192-24_3074337.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-192-24_3074337.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-192-24_3074337.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-192-24_3074337.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-193-24_3074357.pdf
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na raty wierzytelności przysługującej Komunalnemu Zakładowi Gospodarki Mieszkaniowej  
w Katowicach z tytułu korzystania z uprzednio zajmowanego lokalu mieszkalnego położonego  
w Katowicach przy ul. Świdnickiej -/-. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pan Naczelnik R. BUŁA przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku dalszych uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty wierzytelności przysługującej Komunalnemu 
Zakładowi Gospodarki Mieszkaniowej w Katowicach z tytułu korzystania z uprzednio 
zajmowanego lokalu mieszkalnego położonego w Katowicach przy ul. Świdnickiej -/-, 
 w głosowaniu: jednogłośnie 7 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały”. 
 
9) [DS-196/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia wykazu planowanych 
wydatków w budżecie miasta Katowice, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 
oraz określenia ostatecznego terminu realizacji każdego wydatku ujętego w tym wykazie. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pani Skarbnik D. LANGE przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku dalszych uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie ustalenia wykazu planowanych wydatków w budżecie miasta Katowice, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2024 oraz określenia ostatecznego terminu realizacji 
każdego wydatku ujętego w tym wykazie, w głosowaniu: jednogłośnie 6 głosów „za” - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały”. 

https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-193-24_3074357.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-193-24_3074357.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-193-24_3074357.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-196-24_3077989.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-196-24_3077989.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-196-24_3077989.pdf
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10) [DS-188/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 
pożyczki bankowej. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pani Skarbnik D. LANGE przedstawiła projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA poprosił o wyjaśnienia w sprawie 
warunków spłaty pożyczki, okresu karencji. 
 
Pani Skarbnik D. LANGE udzieliła wyjaśnień. 
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki bankowej, w głosowaniu: jednogłośnie  
6 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały”. 
 
11) [DS-189/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zmian budżetu oraz  
w budżecie miasta Katowice na 2024 rok. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pani Skarbnik D. LANGE przedstawiła projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Pan Radny B. PRONOBIS poprosił o wyjaśnienie w sprawie ul. Stęślickiego. Zapytał, czy 
środki przeniesione z roku 2024 na 2025 zostaną zarezerwowane na zapłacenie pracowni 
architektonicznej lub projektowej za wykonanie projektu w przyszłym roku.  
 
Pani Naczelnik K. STAŚ wyjaśniła, że faktycznie te pieniądze zostają przeniesione, dlatego że 
zakończyły się prace nad koncepcją. Prace trwały kilka lat, w międzyczasie z inicjatywy 
mieszkańców doszło do zmiany koncepcji jeżeli chodzi o budowę tej drogi i z szerszej stała się 
węższą. W związku z tym ta koncepcja na tym etapie musiała zostać zakończona. Faktycznie 
te środki zostają przeniesione, ponieważ chcemy dalej kontynuować, przystąpić do 

https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-188-24_3074138.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-188-24_3074138.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-189-24_3074140.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-189-24_3074140.pdf
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opracowania dokumentacji projektowej. Zadanie będzie kontynuowane, będzie 
projektowane. 
 
Pan Radny B. PRONOBIS w związku z tym, że w przyszłym roku rozpoczną się prace 
projektowe, to czy zadanie zostanie zakończone w 2026 roku. 
 
Pani Naczelnik K. STAŚ poinformowała, że jeśli chodzi o zakres prac i kwotę, to zadanie to jest 
zbliżone  i porównywalne do zadania: przedłużenie ul. Bocheńskiego. Również jeśli chodzi  
o czas, to jest podobne. Poinformowała, że na pewno około dwa lata. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA poprosił o wskazanie przewidywanego 
terminu rozpoczęcia prac na przedłużeniu ul. Bażantów oraz Szarych Szeregów. Zapytał czy 
będzie to w 2025 roku. 
 
Pani Naczelnik K. STAŚ poinformowała, że na 17 grudnia br. zaplanowane jest otwarcie 
ofert, które wykonawcy potencjalnie złożyli do przetargu. Podpisanie umowy z wybranym 
wykonawcą i rozpoczęcie prac może mieć miejsce pod koniec pierwszego kwartału. 
Dokładnie jednak nie zadeklarowała, że tak będzie. Potwierdziła, że będzie to w 2025 roku. 
 
Wobec braku dalszych uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie zmian budżetu oraz w budżecie miasta Katowice na 2024 rok, w głosowaniu: 
jednogłośnie 7 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały”. 
 
12) [DS-190/24] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej miasta Katowice na lata 2024-2045. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pani Skarbnik D. LANGE przedstawiła projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Katowice na lata 2024-2045,  

https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-190-24_3074141.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-190-24_3074141.pdf
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w głosowaniu: jednogłośnie 7 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały”. 
 
Punkt 3.  
 

1) Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Katowice na lata 2025 - 2050. 
2) Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie uchwalenia budżetu 
miasta Katowice na 2025 rok. 
3) Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie przyjęcia "Programu 
zadań społecznych i gospodarczych Miasta Katowice na 2025 rok". 
4) Opinie stałych Komisji Rady Miasta Katowice do projektu budżetu Miasta Katowice na 
2025 rok oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2050. 
5) Opinia Komisji Budżetu Miasta do projektu uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Katowice na lata 2025 – 
2050 oraz do projektu uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Katowice na 2025 rok. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektów 
uchwał, dotyczących budżetu miasta Katowice na 2025 rok, Wieloletniej Prognozy 
Finansowej miasta Katowice na lata 2025-2050 oraz Programu zadań społecznych  
i gospodarczych miasta Katowice na lata 2025-2050. 
 
Pani Skarbnik D. LANGE przedstawiła projekty uchwały. 
 
Pani Naczelnik K. STAŚ przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu zadań 
społecznych i gospodarczych Miasta Katowice na 2025 rok" oraz szczegółowo omówiła założenia 
programu. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektów 
uchwał oraz przedłożonych w tym punkcie materiałów, a następnie otworzył dyskusję  
w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA poinformował, że stałe komisje branżowe 
Rady Miasta Katowice pozytywnie zaopiniowały przedłożone w tym punkcie projekty uchwał. 
Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie pozytywną opinię komisji do 
przedstawionych projektów uchwał. 
 
„Komisja Budżetu Miasta po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Katowice na lata 2025 - 
2050, w głosowaniu: jednogłośnie 7 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt”. 

„Komisja Budżetu Miasta po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie uchwalenia budżetu miasta Katowice na 2025 rok, w głosowaniu: jednogłośnie  
7 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt”. 

https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-180-24_3038106.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-180-24_3038106.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-181-24_3038108.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-181-24_3038108.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-176-24_3038111.pdf
https://katowice.esesja.pl/zalaczniki/300946/ds-176-24_3038111.pdf
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„Komisja Budżetu Miasta po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie przyjęcia "Programu zadań społecznych i gospodarczych Miasta Katowice na 2025 
rok", w głosowaniu: jednogłośnie 7 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt”. 

Następnie Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA odczytał treść Opinii do projektu 
uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
miasta Katowice na lata 2025 – 2050 oraz do projektu uchwały Rady Miasta Katowice w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Katowice na 2025 rok oraz poddał pod głosowanie 
przedmiotowy dokument. 
 
„Komisja Budżetu Miasta po zapoznaniu się z przedstawionym przez Przewodniczącego 
Komisji projektem Opinii do projektu uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Katowice na lata 2025 – 2050 oraz do projektu 
uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Katowice na 2025 rok, 
w głosowaniu: jednogłośnie 7 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt”. 
 
Punkt 7.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GASKA poinformował, że na posiedzenie do 
wiadomości Komisji nie wpłynęła żadna korespondencja. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos w tym punkcie porządku obrad, a wobec braku zgłoszeń przeszedł do 
następnego punktu porządku obrad. 
 
Punkt 8. 
Zakończenia posiedzenia. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA 
podziękował wszystkim za udział i aktywność w dyskusji podczas posiedzenia Komisji,  
a następnie zamknął obrady. 

 
Przewodniczący 
Komisji Budżetu Miasta 

 
Adam LEJMAN - GĄSKA 

Protokołowała: Alicja MAZUR 


